
GRUNDEJERFORENINGEN BOESLUM STRAND

Referat af generalforsamling lørdag 10 maj 2008 på Ebeltoft Park Hotel

Formanden bød velkommen til den ordinære generalforsamling, hvortil der var
tilmeldt 29 og fremmødt ca 39 deltagere, representerende ca.29 parceller.

Dagsordenens pkt. 1

Valg af diregent:

På bestyrelsens vegne foreslog formanden foreningens mangeårige revisor Børge
Sørensen, som herefter blev enstemmigt valgt.
Børge fik udleveret vedtægterne,og konstaterede at generalforsamlingen var lovligt
indvarslet, idet indkaldelsen var modtaget tidligere end bestemt i vedtægterne.
Herefter gav dirigenten ordet til formanden.

Dagsordenens pkt. 2

Bestyrelsens beretning :

Formanden beretter om det første år med de etablerede chikaner, at beboerne på

tilstødende områder kan konstatere en helt klar nedsættelse af hastigheden, og at man
på trods af de landskabsskæmmende skilte kan kalde projektet en succes for beboere
på Bakkusvej.
Det er også konstateret, at der ved modulerne forekommer et øget slid på vejbanen og
dette kan medføre at frekvensen for reetableringbør øges.

For kommunalt opstillede skraldespande på strandarealer, er tidsplanen og budgettet
herfor fastlagt, og det ønsker man ikke at ændre.

Alt øvrigt affald fra bådaktivitet er beboernes eget ansvar, og der gøres opmærksom
på at henlæggelse af både, joller o.l. på fredede arealer ikke er tilladt.
Der er i det forgangne år blevet fældet mange træer, og bestyrelsen gør opmærksom
påI, at grene placeret ud mod vejen, ikke fiernes automatisk af kommunen. Da
kommunens politik på dette område har varieret en del, tilrådes det at beboerne selv
retter henvendelse desangående.
Med jævne mellemrum kommer spørgsmålet om at etablere nogle depoter med groft
vejmateriale, så det er nemmere selv at vedligeholde sit eget vejstykke. Hvis
grundejerne på en vej kan blive enige om at anvise steder, hvortil de har adkomst, vil
bestyrelsen undersøge muligheden herfor.
Der var på generalforsamlingen mulighed for at fa en kopi af vedtægterne, som bla.
siger.
Ad.l Foreningens opgave er at varetage medlemmernes fælles anliggender.
Dette fortolkes af den nuværende bestyrelse alene som anliggender omkring de

trafikale forhold.
Ad.2 Foreningen opfordrer alle trafikanter til at køre MAX 20 km/time i området.
Netop ved denne max hastighed rejser støvet sig ikke væsentligt, og risiko for
trafikale uheld endsige ulykker er minimal.
Ad.3 En opfordring til ikke-betalende grundejere offi, at deltage i de fælles
vejomkostninger. Hvis denne solidariske indsats ikke bliver gjort, og de hårest ramte



parceller må opgive, vil kommunen overtage hele vedligeholdelsen kollektivt,på
baggrund af en kendelse for alle srundeiere i hele området.

Dagsordenens pkt. 3
Godkendelse af det reviderede regnskab:

Kassereren gennemgik det reviderede regnskab for perioden, hvorefter dette blev
godkendt.

Dagsordenens pkt.4
Kontingent og budget:

Budget for det kommende ar blev godkendt med uændret kontingent på kr 250 å.r1rgt.

Dagsordenens pkt.5
Bestyrelsens forslag:

Bestyrelsen foreslog at flytte et modul til hjørnet af bakkusvej og Heliosvej da der
havde været ytret et stærkt ønske herom.
Yderligere foreslog bestyrelsen at øge 20 Km skiltningen på nogle af de etablerede
moduler, samt at øge frekvensen af vejreparationer.

Dagsordenens pkt. 6
Indkomne skrift lige forslag.
Der var indkommet mange forslag og I'tringer omkring chikaner, vejvedligeholdelse
og naturpleje. Alle forslagsstillere om vejene var udeblevet, dvs at de i hvert fald var
afskåret fra at stemme om deres egne forslag.
Da formanden begyndte at oplæse og kommentere de mange forslag viste det sig at
knap halvdelen af de fremmødte og stemmeberettigede ønskede forslagene sat til
afstemning. Da et af disse var at fierne de netop etablerede chikaner, gennemførtes en

skriftlig afstemning. Dennes resultat blev 19 stemmer for at fierne og20 stemmer for
ikke at fierne chikanerne. Herefter proklamerede et medlem at han havde fuldmagt fra
mindst 6 yderligere medlemmer til at stemme for en fiernelse. Den afgående
bestyrelse vurderer at ifølge vedtægterne $ 2 synes sådanne fuldmagter ikke at
berettige en stemme på generalforsamlingen. Da formanden imidlertid følte at over en
tredjedel af de fremmødte medlemmer ikke havde tillid til den frivillige og
uhonorerede forvaltning, overgav han hvervet til suppleant Torben Schmidt



Dagsordenens pkt.7

Valg af bestyrelsesmedlemmer, suppleanter:
Da 2 medlemmer af den gamle bestyrelse ikke ønskede genvalg og formanden havde

overgivet hvervet til suppleant Torben schmidt, valgtes en helt ny bestyrelse.

Torben Schmidt
Holme Parkvej 56
8270Højbjerg
Bakkusvej 95

Bent Jørgensen
Brokhøjvej 18, Boeslum
8400 Ebeltoft
Ydunvej 3

Grethe Hansen
Egevænget 8
8382 Hinnerup
Ydunvej 48

Suppleanter:

Henrik Selmer Mortensen
Februarvej 23
8210 Århus V
Ydunvej 5

Birgitte Tagesen
Reginehøjvej 17,2,tv
8200 Århus N
Ydunvej 4

Revisor

Knud Overby
Hvidgranen 11

8620 Kjellerup
Ydunvej 6



Revisor suppleant

Ole Abildstrup
Langelandsvej 1

7400 Herning
Asmandvej 7

Dagsordenens pkt. 8
Eventuelt:

Dirigenten konstaterede generalforsamlingen for afsluttet.

Egå, den 18juni 2008

Leif Bech Jensen.Kim Seltoft Niels-Erik Hansen
Kasserer, Æormand

[,*(


